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Telemedicine as a method of remote management of patients has simplified the 
communication of the population with healthcare organizations. High availability, 
maximum efficiency allowed this technology to tightly enter the life of the doctor and 
the patient. We have considered all the advantages on the example of the work of the 
Regional Clinical Hospital N 2. The hospital has created a base for the formation and 
development of remote methods of organizing and providing high-quality medical 
care. The clinic has launched a mobile application Telemed-72 for appointment and 
teleconsultation. During the coronavirus pandemic, it was used by all patients of the 
polyclinic. Also, the institution has introduced a remote monitoring service for the 
health of citizens with unstable blood pressure. Telemedicine plays an important role in 
conducting medical examinations. Thus, telecommunication technologies are the most 
important factor in the growth of the quality of medical care.
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Поверка электрических и магнитных средств измерений
Учебное пособие. — М.: АСМС, 2022

Учебное пособие разработано в соответствии с учебной программой по специализации 
«Поверка и калибровка средств электрических и магнитных измерений» на основании ФЗ 
«Об  обеспечении единства измерений» и «О техническом регулировании», изменяющих их 
федеральных законов, а также актуальных нормативных документов. 
Пособие предназначено для инженерно-технических работников, экспертов и специалистов 
метрологических служб предприятий, а также поверителей средств измерений и специалистов 
по калибровке, повышающих квалификацию в области поверки и калибровки средств электри-
ческих измерений. Издание может быть полезно для инженерно-технических работников науч-
но-исследовательских институтов, сотрудников, работающих в области метрологии, магистров, 
аспирантов и преподавателей вузов и других учебных заведений.
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